

Exchange your pictures and data in the easiest way with ProfiDrive II by retec.

Either with your Macintosh or PC – you have a high speed data transfer rate, with Plug-and-Play technology via SCSI. Without waiting, you can begin to work with your pictures or data files in your computer, you can print them or transfer them to the web or by e-mail.

The ProfiDrive II works with ATA Flash and SRAM storage cards in every size. You can also use SmartMedia, CompactFlash and MultiMedia Cards as well as SD Cards, IBM Microdrives and Sony Memory Sticks with adapters.

Advantages

- ◆ Fast data transfer via SCSI (up to 10 MB/s)
- ◆ Easy to install per Plug-and-Play
- ◆ External drive easy to use
- ◆ For Mac and PC (Win 95/98/XP, NT, Mac OS, Linux, MS DOS)
- ◆ Supports every capacity of ATA Flash, SRAM Cards; CompactFlash, SmartMedia and MultiMedia Cards as well as SD Cards, IBM Microdrives and Sony Memory Sticks with adapters

Please ask your retailer for additional products by retec:

- ◆ Storage cards (CompactFlash, IBM Microdrives, SmartMedia, MultiMedia-Cards, SD Cards, Sony Memory Sticks)
- ◆ Drives for PC Cards, CompactFlash Cards, IBM Microdrives, SmartMedia, MultiMedia-Cards, SD Cards, Sony Memory Sticks (IDE, parallel, SCSI, USB)
- ◆ Equipment (adapters, travelcases, batteries and chargers, and others)

TESTED QUALITY
24 Months Warranty

Hardware	
– Interface	SCSI-II, active SCSI termination
SCSI Bus Connector:	50-pin High Density Sub D socket
PC Card slot	1 slot: type III or type II
Performance	
– transfer rate	max. 10 MB/s (synchron) max. 5 MB/s (asynchron)
– The effective data transfer rate greatly depends on the type of PC Card storage media	
Software	
Operating Systems	Windows 95/98/XP, NT; MS-DOS, Mac OS (ab OS 7.x), Linux
– automatic differentiation of ATA and standard SRAM/Flash Cards	
– automatic storage size recognition of non-formatted PC-Cards	
Mechanic	
– Dimensions	external drive 105 mm x 53 mm x 175 mm
Electric	
– Power supply	5 V +/-5% via external mains adapter
Delivery range	
– PC Card Drive integrated in design desk-top case with separate mains adapter	
– manual	
– optional (only for PC)	– power supply from keyboard port (for higher numbers of pieces)
– optional (only for Mac)	– Software Formatter Five for support in case of MAC interfaces for use of DOS formatted storage cards
Please ask your local retailer for a suitable SCSI-cable for your computer.	

retec mobile electronic equipment inc. markets storage card products for mobile electronic equipment, such as digital cameras, laptops, handhelds, PDAs, MP3 players and smart-phones.

www.retec-gmbh.de

Technical data subject to change without prior notice. All brand and product names are trademarks of their respective owners. © 2002 retec mobile electronic equipment GmbH.

SCSI – der schnellste Weg Ihres Fotos in den Rechner

SCSI – the fastest way for your digital pictures into your computer



* product pictures: differences in colour and design reserved.

Plug-and-Play
Mac + PC



Mit dem ProfiDrive II von retec tauschen Sie Ihre Bilder und Daten ganz einfach zwischen Speicherkarten und Ihrem Arbeitsplatzrechner aus.

Ob Mac oder PC – durch die einfache Plug-and-Play SCSI-Verbindung haben Sie in kürzester Zeit große Datenmengen überspielt. Ohne lange Wartezeiten können Sie Ihre Fotos oder andere Dateien an Ihrem Computer weiterverarbeiten, per eMail verschicken oder ins Internet bringen und Bilder drucken.

Mit dem ProfiDrive II sind PC Cards (ATA Flash Speicherkarten) und SRAM Cards jeder Größe ansprechbar. CompactFlash, SmartMedia und MultiMedia Karten sowie SD Karten, IBM Microdrives und Sony Memory Sticks können Sie in Verbindung mit einem zusätzlichen PC Card Adapter nutzen.

Vorteile

- ◆ Schnelle Datenübertragung über SCSI (bis 10 MB/s)
- ◆ Einfach zu installieren durch Plug-and-Play
- ◆ Leicht zu bedienendes externes Laufwerk
- ◆ Für Mac und PC (Win 95/98/XP, NT, MS DOS, Mac OS, Linux)
- ◆ Unterstützt ATA Flash und SRAM Karten jeder Kapazität; CompactFlash, SmartMedia und MultiMedia Karten sowie SD Karten, IBM Microdrives und Sony Memory Sticks mit Adapter

Fragen Sie Ihren Fachhändler nach weiteren retec-Produkten:

- ◆ Speicherkarten (Compact Flash Cards, IBM Microdrives, SmartMedia Cards, MultiMediaCards, SD Cards, Sony Memory Sticks)
- ◆ Laufwerke für PC Cards, CompactFlash Cards, IBM Microdrives, Smart Media Cards, MultiMediaCards, SD Cards, Sony Memory Sticks (IDE, parallel, SCSI, USB)
- ◆ Zubehör Transporttaschen, Adapter, Akkus und Ladegeräte, u.a.)

TESTED QUALITY
24 Months Warranty

Hardware

- Schnittstelle SCSI-II, aktive SCSI-Terminierung
- SCSI Bus Connector: 50-polige High Density Sub D Buchse
- PC Card Schacht 1 Schacht, Typ III oder Typ II
- Performance
- Transferrate max. 10 MB/s (synchron)
max. 5 MB/s (asynchron)
- Der effektive Datentransfer ist abhängig vom verwendeten Speichermedium.

Software

- Betriebssysteme Windows 95/98/XP, NT, MS DOS, Mac OS (ab OS 7.x), Linux
- automatische Unterscheidung von ATA und Standard SRAM/Flash Karten
- automatische Speichergrößenerkennung bei nicht formatierten PC-Karten

Mechanik

- Gehäusemaße Tischgehäuse
105 mm x 53 mm x 175 mm

Elektrik

- 5 V +/-5 % über externes Netzteil

Lieferumfang

- PC Card Drive integriert in Design-Tischgehäuse mit separatem Netzteil
- Handbuch
- optional (nur für PC) – Tastaturschlußadapter (bei großen Stückzahlen)
- optional (nur für Mac) – Software Formatter V zum Lesen der DOS formatierten Speichermedien auf Mac Betriebssystemen

Bitte fragen Sie Ihren ortsansässigen Fachhändler nach dem passenden SCSI-Kabel für Ihren Rechner.

Die retec mobile electronic equipment GmbH vertreibt PC Card Produkte und Zubehör für mobile Elektronik wie Digitalkameras, Laptops, Handhelds, PDAs und MP3-Player.

www.retec-gmbh.de

Technische Information. Änderungen und alle Rechte vorbehalten. Eingetragene Marken unterliegen auch ohne besondere Kennzeichnung den gesetzlichen Bestimmungen.
© 2002 retec mobile electronic equipment GmbH. >DB_ProfiDriveII_V3_02_02.qxd<



Ihr Fachhändler / Your retailer:

